
Zápis z jednání školské rady konané dne 12. října 2017 
 
Přítomni: Jambor Oto, Ing. Machač Jiří, Provazník Petr, Ing. Štěpán Lubomír 
 
Omluveni: Bc. Luska Petr; A. Jašíková 
 
Hosté:  Mgr. Nataša Ungermannová 
 
 
1) Členové školské rady byli seznámeni s Výroční zprávou o činnosti školy za školní rok 

2016/2017, kterou jednomyslně schválili. 
2) Ředitelka školy předala informace o přijatých žácích a personálních změnách 

pedagogických a nepedagogických pracovníků. Dále předala informace o šablonách, 
které se na škole budou zpracovávat v rámci výzvy Podpora škol formou projektů 
zjednodušeného vykazování – Šablony pro SŠ a VOŠ I. 

3) Členové školské byli informováni o průběhu výuky v nově zavedených zaměřeních 
v oboru vzdělání stavebnictví. 

4) V rámci diskuze se mluvilo o dalším rozvoji školy, možnostech podchycení zájmu 
žáků základních škol o studiu na škole, uplatnění žáků v praxi a možnostech 
spolupráce se stavebními organizacemi a s veřejností.   

 
 
Zapsal: Ing. Jiří Machač 
 


